



Hudson

AVIS PUBLIC OBLIGATOIRE
ADOPTION DU BUDGET ET
PROGRAMME TRIENNAL
D'IMMOBILISATIONS

est, par les présentes, donné:

QU'une séance extraordinaire du Conseil se tiendra par vidéoconférence, le lundi 14 décembre 2020 à 19h30. Cette séance portera exclusivement sur le Budget 2021, conformément à l'article 474.2 de la *Loi sur les Cités et Villes*.

Les citoyens pourront accéder à la séance tenue par vidéoconférence via la plateforme Zoom à l'aide de l'hyperlien qui sera disponible ultérieurement sur le site web de la Ville ainsi que sur notre page Facebook.

Donné à Hudson
Ce 3 décembre 2020

MANDATORY PUBLIC NOTICE
ADOPTION OF THE BUDGET AND
THE THREE-YEAR PROGRAM OF
CAPITAL EXPENDITURES

is, hereby, given that:

THAT a special meeting of the Council will be held by videoconference, on Monday, December 14th, 2020 at 7:30 p.m. This meeting will deal exclusively with the 2021 Budget, in accordance with Article 474.2 of the *Cities and Towns Act*.

Citizens will be able to access the Council meeting videoconference meeting via Zoom by using the hyperlink that will be made available later on the Town's website as well as on our Facebook page.

Given at Hudson
This 3rd day of December 2020

Mélissa Legault
Greffière / Town Clerk